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Geacht bestuur,

Allereerst willen wij voorop stellen dat er geen sprake is van een " blijk van wantrouwen "
ten aanzien van de door het bestuur genomen acties. Dit neemt niet weg dat wij ons
zorgen maken over de gang van zaken tot dusverre, zeker in aanmerking genomen het
aftreden van het lid van de kascommissie Axel voogdt en de daarop gevoigde
e-mailwisseling met het bestuur.

ln uw antwoord op de e-mail van de heer Voogdt van 7 januari 2}2CI waarin hij meldt dat
er teveel hiaten zijn zowel in het aanbestedingsproces als in het besluitvormingsproces
van het erkerproject zodat de leden van de VvE geen juiste beslissing kunnen nemen. Dit
blijkt ook uit zijn reactie van 23 januari 2020 dat het bestuur de ernst van zijn opzegging
niet helemaal duidelijk is.
Zoals de heer Voogdt schrijft dient het bestuur nog goedkeuring te krijgen voor het geven
van de aannemingsopdracht terwijl er nog steeds geen offerte is.

ln de concept notulen van de BALV van 28 november 2019 staat als punt 4 vermeid
akkoord met de keuze Componed, hetEeen suggereert dat er iets te kiezen viel, terwijl dit
niet het geval was, het bestuur is van meet af aan voor Componed gaan liggen.
Die " keuze " zouden we dan hebben gemaakt zonder offerte en of definitieve begroting,
hetgeen geen juiste gang van zaken is.

Wij verzoeken u deze brief toe te voegen aan de ingekomen stukken voor de vergadering
van 2 april 2020 en in de vergadering hierop te reageren.

Met vriendelijke groet,

Els Jonk
Marian Coeterier


